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Nyhedsbrev maj 2021  
 
 
Generalforsamling 2021 af holdes Lørdag den 9. oktober 2021 
 
Kære alle. Som tidligere oplyst Jer, satser bestyrelsen pga. corona og forbud mod 
forsamling, at vi alle er vaccinerede så vi igen må mødes i et større flok til oktober. 
Bestyrelsen vurderer, der er behov for, at vi mødes og holder generalforsamling som ”i 
gamle dage” inden corona. Indkaldelsen til generalforsamling med dagsorden ligger på 
hjemmesiden, og bilagene med regnskab og budget vil blive lagt på hjemmesiden også 
når der foreligger et revideret regnskabet for 2020. Se www.vejlbystrand.dk  
 
Ny svævebane – snart klar til brug. 
 

    
Så er vi næsten i mål med den ny svævebane ved legepladsen på Vejlby Klit 147.  
 
Onsdag den 12. maj blev det sidste monteret. Men ved tilsyn samme dag kunne formand 
og næstformand konstatere, at den kæde som sidepladen hænger i, desværre er alt for 
lang. Bestyrelsen har allerede kontaktet firmaet A-Sport, som har leveret og monteret. Vi 
håber på det bliver rettet snarest, så vi kan få svævebanen ordentlig i brug.  
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Købmanden i Vejlby – åbnede igen med nyt købmandspar den 12. maj 2021.  

Ellen Burkarl fra 
bestyrelsen var en af 
de første kunder i 
butikken.  

Ellen overrakte de 
nye købmænd 
samtidig en blomst 
fra Grundejer- 
foreningen Vejlby 
Strand.  
 
Vi håber, at også du 
vil bruge 
købmanden, så der 
skabes grundlag for 
at vi fortsat kan have 
en købmands-
forretning i Vejlby.  

 

Vejlby Klit-vejen – vejbump og nye steler. 

   

Så har Lemvig Kommune justeret og monteret vejbump på asfaltstykket af Vejlby Klit-
vejen. Flere har på facebookgruppen Vejlby Strand spurgt til, om det også er nødvendigt, 
nu da skiltningen siger 30-km. Vejbump er nødvendige, da der på strækningen køres alt 
for stærkt. Bumpe er opsat efter fælles ønske fra de to grundejerforeninger som grænser 
til Vejlby Klit-vejen. Desuden er de runde cementringe blevet erstattet af nye sorte steler 
Vejlby Klit-vejen hvor der er grusvej. Foreningerne havde forslået bump også her, men det 
har kommunen afslået pga. driften af grusvejen, som er en af Lemvig Kommunes opgaver.   
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Ny hjemmeside – der åbnes for siden den 3. juni 2021. 

 
Her udsnit fra ny forside på den nye hjemmeside.  
 
Bestyrelsen har med Martin Cederberg som tovholder i nogle måneder sammen med 
eksternt IT-firma arbejdet på den nye hjemmeside, som vi åbner op for den 3. juni 2021. 
 
Bestyrelsen ser frem til, at det bliver lettere at administrere og medlemmerne får en mere 
seværdig og tidssvarende hjemmeside.  
 
På generalforsamlingen den 9. oktober 2021 vil den nye hjemme side bliver de enkelte 
funktioner m.m. blive præsenteret og gennemgået. 
 

Status op udrulning af fiberbredbånd. 

Bestyrelsen har endnu ikke fået oplysninger om, hvornår nedpløjning af fiberbredbånd når 
til vores område i Vejlby. Men entreprenørerne er startet nordfra i Langerhuse, og er nu i 
gang på de nordligste veje i Vrist.  

Når vi ved mere, vil I blive orienteret via hjemmesiden, hvis ikke I bliver kontaktet direkte, 
det forventer vi at blive, for alle dem, som har ønsket en aftale om fibernet med enten 
Langertech eller Altibox. 

 
Med ønsket om en rigtig god sommer til alle medlemmer 
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Bestyrelsen Grundejerforeningen Vejlby Strand 


